
Dagsorden Akademirådet  
10-06-2025 

Kl. 14:30 i lokale AS.02 

 

Deltagere: Sebastian (JOTEK), Louise (FINØ), Johannes (formand, ITEK), Helene (næstforperson, 
eCom), Nikolaj (FIBA), Mathias (FICO), Oliver (Fødevarebach.), Søren G. (EAAA repræsentant). 

 

• Summer school - Sharon  

Mathias præsenterer punkter og idéer opsamlet fra studieråd 
finans+akademirådet: 

- Mere adskillelse mellem summer school og semester abroad 
o Annoncering mere tydelig til Go Abroad (hvad indeholder det) 

- Summer school ændrer navn til ”Summer Academy”? 
o Sharon er positiv for idéen 

- Oplæg på alle uddannelser: Ud på alle uddannelser i efteråret? Virker til at være 
meget afhængig af den enkelte uddannelse og underviser. 

o Forslag om stand i november i kantine, kombineret med opslag på 
toiletter/infoskærme, at man kan besøge kantinen og høre mere. 
Sharon positiv for idéen. 

o Sharon nævner at uddannelsesledere erstattes med 
holdledere/undervisere, da det virker bedre. 
 

• Aktiviteter i basement – Johannes 
Tidligere afstemning blandt studerende om tilgængelige aktiviteter, viste 
efterspørgsel på bordtennis og gaming-konsol. Facility kan dog ikke finde plads 
til disse aktiviteter i fællesområder som kantine, hvor flere studieceller i stedet 
prioriteres. Vi forsøger derfor i stedet med at lave Basement til et sted med 
aktiviteter mandag til torsdag middag hvor baren normalt åbner 11:30) 

- Efter sommerferien skal der findes en løsning på vedligehold og op- og 
nedtagning af bordtennis+konsol. I akademirådet tales der om at basement evt. 
kan få et tilskud til at udføre denne opgave hele året. Søren nævner eksempelvis 
lønomkostning svarende til ½ time per uge. (ca. 2.500/årlig) 

- Der kan med fordel laves et fint skilt ved aktiviteterne, at det er doneret af 
Akademirådet. 

- Besluttes at der købes 1 x Nintento Switch og 2 x mini bordtennis. Sebastian+ 
Mathias (Søren). 

 



• Årshjul til næst år – Johannes 
- Johannes gennemgår tankerne omkring årshjulet, og at de faste indslag køres ind 

igen næste studieår. 
- Opmærksomhedspunkt at Årshjulet (link til, så det altid er opdateret) sendes ud 

til alle studieråd i det semester. (Johannes) 
- Der skal gøres en indsats for at få alle formandskaber i studieråd med ind i 

teams-gruppen hvor årshjul og referater er tilgængelige. (Johannes, Helene, 
Søren) 

- Formandskab + Søren medio/ultimo august kigger på ny rekruttering af 
medlemmer. + Studieråd 

 

• E.v.t 

DESO: Mathias giver status at de er ved at vælte DESO formanden med 
flertal. De stiller mistillidsvotum, efter flere uheldige episoder fra 
formanden. Bl.a. nedladende udtalelser om studentergrupper i jylland 
kontra københavn, manglende involvering af medlemmer fra DESO i 
politiske talerør mm. 


